

Problems of globalization and integration

Myasnikovich Mikhail. Integration in SEA, EurAsEC and CIS: vector of perspective 4

Modernization of the country's economy

Shimov Vladimir, Kryukov Lev. National economy's modernization as time imperative 18

Problems of economic transformation

Shmelyov Nikolay, Fyodorov Valentin. Russia's realities: processes of regional integration and economic transformation 43

Kondratov Dmitrii. Euro zone: from crisis policy to growth policy 57

«Green» economy

Shimova Olga. Evaluation of the decoupling effect for monitoring to «green» economy 71

Innovations

Bogdan Nina. Effectiveness of Belarus's innovation policy: problems and ways of development 84

Development of entrepreneurship

Slonimski Anton. Cross-border business cooperation: nature, innovation activity, and contribution to regional development 102

Investments

Hermanovich Hennadiy, Radzikevich Natallia. Attracting foreign direct investments to the economies of states in conditions of Belarus, Kazakhstan and Russia's single economic area 118

Economic and mathematical modeling

Vlasenko Maksim. The improved model of banking sector stability indicators in Belarus: practical aspects 132

Economy of regions

Fraimovich Denis, Mishchenko Zorislav. Methodological approach to the statistical analysis of the regions' innovative performance 144

Role of state in economy

Khaletskiy Andriy. The issue of applying the program method in ensuring an effective interaction between state power bodies and public 154

| | |
|--|-----|
| Проблемы глобализации и интеграции | |
| Мясникович М.В. Интеграция в ЕЭП, ЕврАзЭС, СНГ – вектор перспективы | 4 |
| Модернизация экономики страны | |
| Шимов В.Н., Крюков Л.М. Модернизация национальной экономики – императив времени | 18 |
| Проблемы экономической трансформации | |
| Шмелев Н.П., Федоров В.П. Российские реалии: процессы региональной интеграции и экономической трансформации | 43 |
| Кондратов Д.И. Зона евро: от политики кризиса к политике роста | 57 |
| «Зеленая» экономика | |
| Шимова О.С. Оценка эффекта декарпинга для мониторинга «зеленой» экономики | 71 |
| Инновации | |
| Богдан Н.И. Эффективность инновационной политики Беларуси: проблемы и пути развития | 84 |
| Развитие предпринимательства | |
| Слонимский А.А. Трансграничное предпринимательское сотрудничество: природа, инновационная активность и вклад в региональное развитие | 102 |
| Инвестиции | |
| Германович Г.В., Радикович Н.П. Привлечение прямых иностранных инвестиций в экономику государств в условиях функционирования единого экономического пространства Беларуси, Казахстана и России | 118 |
| Экономико-математическое моделирование | |
| Власенко М.Н. Усовершенствованная модель показателей устойчивости банковского сектора Беларуси: практические аспекты | 132 |
| Экономика регионов | |
| Фраймович Д.Ю., Мищенко З.В. Методический подход к статистическому анализу инновационного функционирования регионов | 144 |
| Роль государства в экономике | |
| Халецкий А.В. К вопросу об использовании программного метода в обеспечении эффективного взаимодействия органов государственной власти с общественностью | 154 |